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Z á p i s 
z 6. schůze ÚKK ČSV, konané dne  18. listopadu  2016 od 16,00 hodiny na SOUV-VVC 

Nasavrky 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Přítomni: Stanislav Doležel, Josef Hanuška,  František Lust, Miroslav Bureš, Jindřich   
                 Kowalczyk,  
 
Program: 
 

1. schválení programu, zápisu z minulé schůze, kontrola plnění úkolů 
2. došlé podněty a stížnosti 
3. příprava stanoviska ÚKK k materiálům RV 
4. plán práce na rok  2017 
5. příprava a výsledky kontrolních akcí dle plánu práce 
6. informace členů ÚKK 
7. závěr 

 
 
ad 1)  
Schůzi zahájil předseda ÚKK př. Hanuška a konstatoval, že komise je dle stavu přítomných 
usnášeníschopná. Předložil ke schválení návrh programu schůze – tento byl bez připomínek 
schválen. K zápisu nebyly vzneseny připomínky, Komise zápis ze dne   25.8.2016 schválila 
všemi hlasy.  
Poté provedena kontrola plnění úkolů: 
3. schůze ÚKK 
Ad 4 
Zpráva o KO201601 Kontrola inventarizace majetku a závazků k 31.12.2015 – zpráva 
projednána v PRV dne  18.3.2016 s tím, že PRV doporučené závěry přijalo a uložilo k 
realizaci. Kontrolní zpráva o plnění doporučených opatření měla být předložena do  
30.9.2016 - dosud nepředložena. Urgovat u PRV – provedl předseda ÚKK dnes. 
 
ad  2) 
a) zápis z kontroly hospodaření ZO ČSV Slaný, provedené dne  30. 10. 2016 – předkládá 

mpř. Lust 
Usnesení  
ÚKK po projednání bere na vědomí výsledky kontroly s tím, že provedenou 
kontrolou nebyly zjištěny poznatky o nesrovnalostech či provádění účetních operací 
mimo účetnictví ZO 

b) stanovisko ředitele SZIF k dotazu týkajícího se čerpání eurodotací na opatření Technická 
pomoc- vzdělávání 

Usnesení  
ÚKK bere na vědomí 

c) otevřený dopis př. Ing. Josefa Wintera předsedkyni svazu, zaslaný dne  8.11.2016 – 
příspěvek ke kauze Včelpo 

Usnesení  
ÚKK bere na vědomí s tím, že předseda ÚKK ověří u předsedkyně její reakci na 
tento dopis. 

 
Ad 3 
Projednány materiály předložené na schůzi RV 19. – 20. 11. 2016. Projednána zpráva ÚKK 
na toto zasedání. 
Usnesení  
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ÚKK po projednání schvaluje zprávu ÚKK a pověřuje předsedu komise jejím 
přednesením. Dílčí připomínky budou prezentovány při projednání přísl. bodu v rámci 
programu schůze RV. 
ÚKK se při této příležitosti: 
1)  pozastavuje nad tím, že dosud není ustavena rozhodčí komise jako velmi důležitý 

orgán a doporučuje republikovému výboru, aby se dořešením této záležitosti 
urgentně zabýval. 

2) dále se pozastavuje nad tím, že stav čerpání prostředků z NNO dotace dle podkladů 
předložených včera zatím nedává záruku jejich plného vyčerpání. Pro schůzi RV 
upozornit dále  na následující věci: 
a) dosud nedodalo několik organizátorů výstav jejich vyúčtování přesto, že jim to 

bylo usnesením PRV při schválení dotace uloženo. ÚKK tuto nedisciplinovanost 
kritizuje a doporučuje, aby v takových případech bylo zvažováno, zda příště 
dotaci poskytnout. Komise podporuje usnesení PRV, přijaté k této věci ve schůzi 
konané  18.11.2016. 

b) ukazuje se, že je nutno včas kontrolovat stav čerpání dotačních prostředků a 
očekávaný výsledek do konce roku tak, aby bylo možno včas realizovat opatření 
k plnému vyčerpání dotace – doporučujeme sledovat již minimálně od srpna 
očekávanou skutečnost 

3) konstatuje, že proces rozpracování Hlavních směrů činnosti svazu po  X. sjezdu trval 
neúměrně dlouho. PRV se nepodařilo důsledně realizovat rozdělení gesce za 
jednotlivé úkoly příslušným pracovním orgánům svazu, tj. zejména komisím. Přes 
intervence místopředsedy část komisí na jeho požadavek dosud nereagovala a proto 
PRV tuto gesci a upřesnění termínů plnění určilo ve své schůzi konané  18.11.2016. 
Není to dobrý signál přístupu k plnění závěrů  X. sjezdu a ÚKK takovýto přístup 
kritizuje a připomíná, že je nanejvýš nutné se plněním jednotlivých úkolů Hlavních 
směrů zabývat a začít je odpovědně plnit.  

 
Ad 4  
Projednán návrh plánu práce na rok  2017 předložený předsedou ÚKK. K němu vedena 
diskuse. 
Usnesení  
ÚKK po projednání schvaluje plán práce na rok  2017. 
 
Ad 5 
KO201608 Kontrola doloženosti údajů pro výplatu dotace  1.D ve VS pro Ml. Boleslav a 
okolí - předložil př. Hanuška  
Usnesení  
ÚKK po projednání schválila zprávu per rollam a PRV ji projednalo ve své schůzi dne  
11.11.2016. 
 
Př. Hanuškou a Burešem předložena informace o stavu KO201602 Kontrola ekonomiky VS 
Rosice. 
ÚKK se pozastavuje nad tím, že tento majetek v roce  2016 nevykazuje žádný výnos, 
pouze náklady. Proto doporučuje RV, aby byla využití VS v dalším období věnována 
maximální pozornost, a to i s přihlédnutím k aktuální situaci týkající se budoucího 
provozu v dalším období. 
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Ad 6 
Předseda ÚKK př. Hanuška a mpř. Lust  podali informaci o jednáních PRV ze dne  
11.11.2016 a 18.11.2016 – vzaty na vědomí. 
 
Ad 7 
Předseda ÚKK př. Hanuška poděkoval všem za účast dne  18. 11. 2016  a připomněl další 
termín schůze na    28. 2.2017.  
 
Zapsal: Josef Hanuška 


